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Protokól

z posiedzenia Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska

i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów, które odbylo sie w dniu 19 lutego 2009 r.

w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów.

Ad.l.

Przewodniczacy Henryk Nowak o godz. 11.30. otworzyl posiedzenie Komisji

Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa i na podstawie listy obecnosci stwierdzil, ze

w posiedzeniu uczestniczy 9 czlonków Komisji, co stanowi kworum wladne do

podejmowania prawomocnych opinii. Lista obecnosci stanowi zalacznik do niniejszego

protokolu.

Ponadto w posiedzeniu Komisii brali udzial:

1)Wójt Gminy Maria Kopczewska,

2)Kierownik Elzbieta Wizner,

3)Kierownik-Sylwester Izbicki,

4)Przewodniczacy Rady - Tadeusz Grala,

5)Wiceprzewodniczacy Rady - Piotr Kuznicki.

Ad.2 . •

Srodowiska

Srodowiska

ze czlonkowie Komisji

glosów przeCIW

Ochrony

Ochrony

Gospodarki

Przewodniczacy Komisji -Henryk Nowak stwierdzil,

w glosowaniu - 9 glosami "za", bez

i wstrzymujacych sie zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

l. Otwarcie posiedzenia Komisji Gospodarki

i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów.

2.Zatwierdzenie porzadku obrad.

3.0cena dzialalnosci Gminnej Jednostki Wod-Kan Ksawerów.

4.Analiza przylaczy wykonanych przez mieszkanców w inwestycjach zrealizowanych

przez Gmine.

5. Sprawy rózne i wniesione.

6. Zamkniecie posiedzenia Komisji

i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów.

Ad.3-4.

Kierownik -Sylwester Izbicki przedstawil Zbiorcze sprawozdanie z dzialalnosci Gminnej

Jednostki Wod-Kan Ksawerów od marca 2008 roku do stycznia 2009.
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Od wrzesnia 2008 po zmodernizowaniu Stacji Uzdatniania Wody Ksawerów
eksploatowane sa dwie Stacje Uzdatniania Wody (Ksawerów oraz Nowa Gadka)
która zaopatruja w wode mieszkanców Gminy Ksawerów.

Zrealizowane:

a. wydano warunki techniczne na 110 przylacza wodociagowe i 112 kanalizacyjne
inwestorom indywidualnym :
zwodociagowano i skanalizowano ul. Pomorska na której odebrano 25 przylacza
kanalizacyjne i 25 przylacza wodociagowe /42 szt.
zwodociagowano i skanalizowano ul. Spóldzielcza na której odebrano 31 przylaczy
kanalizacyjnych i 31 przylaczy wodociagowych / 40 szt.
zwodociagowano i skanalizowano ul. Zytnia na której odebrano 35 przylacza
kanalizacyjne i 35 przylacza wodociagowe /45 szt.
odebrano równiez przylacza kanalizacyjne i wodociagowe na ulicach : Slowackiego ,
mjr Hubala, Mila, Poludniowa, Dolna, Wschodnia, Zachodnicl , Jana Pawla II ,
Akacjowa, Ogrodników H. Sawickiej , Krótkiej, Muzycznej, Orkana, Zeromskiego
,Letniej , Lódzkiej, B. Ksawerowa ,Cichej, Zielonej, Parkowej, l-go Maja,

b. wydano 23 zgody na przylaczenie sie do sieci kanalizacyjnej i 14 na przylaczenie sie
do sieci wodociagowej.

c. wydano wytyczne projektowe 17 inwestorom indywidualnym na przylacza
wodociagowe i 19 na przylacze kanalizacyjne.

d. W roku 2008 odebrano lacznie 123 przylacza kanalizacyjne i 121 przylaczy
wodociagowych.

e. wykonano remonty:
przelozono i remont odcinka kanalizacji na SUW Ksawerów ( wody popluczne) oraz
wykonanie ogrodzenia SUW Ksawerów .

wykonano uklad awaryjnego zasilania na przepompowni scieków w ul. Wschodniej.
przelozono odcinek kanalizacji sanitarnej na osiedlu Widzew przy bloku A i B.
zlecono dodatkowe badania scieków i wody.
Wykonane roczne przeglady przepompowni scieków w ul. Wschodniej ( wraz z
wymiana sygnalizacji alarmowej) i ul. Sienkiewicza.
Udrozniono odcinek sieci kanalizacyjnej na Osiedlu Widzew przy bloku H.
usunieto awarie przylaczy wodociagowych na ul. mjr. Hubala 18, Ogrodników 69 ,
Szkolna 14 blok G

odcinka sieci wodociagowej wraz z montazem hydrantu p.poz w ul. Hubala.
studni kanalizacyjnych w ul. Wschodniej i ul. Nowotki.
odcinków przylaczy wodociagowych do posesji przy ul. Wolskiej i ul. Hubala.
odcinków sieci wodociagowej w ul. Hubala i ul. Tymiankowej.

- odebrano do uzytku zmodernizowana Stacje Uzdatniania wody Ksawerów.

W zwiazku z zakonczeniem modernizacji SUW Nowa Gadka i SUW Ksawerów - jakosc
i ilosc wody zaspokajaja potrzeby Gminy w calosci. Ewentualne przerwy w dostawie wody
spowodowane moga byc tylko przez nagle i niespodziewane kataklizmy ( brak zasilania
w energie elektryczna znacznej czesci terenu Gminy).

Radna Teresa Wolosz-Chalada zapytala czy mieszkancy ul. Zacisze podlaczaja sie do

kanalizacji?
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Kierownik- Sylwester Izbicki - odpowiedzial, ze jeszcze nie. Mieszkancy w tej chwili

wykonuja dokumentacje projektowa.

Radny Zbigniew Pluta - zapytal czy po remoncie hydroforni mamy juz agregaty

pradotwórcze? Czy pompy sa wystarczajace na przepompowanie scieków z ul. Wschodniej?

Kierownik- Sylwester Izbicki - odpowiedzial, ze jezeli chodzi o stacje wodociagowe to jak

na razie nie ma takiej potrzeby. Sa wyprowadzone przylacza do agregatów. W przypadku

braku zasilania energii elektrycznej na jednej ze stacji -woda podawana jest z drugiej stacji

uzdatniania wody. Woda spelnia parametry zgodnie z rozporzadzeniem Ministra Zdrowia.

Zadaniem stacji jest zapewnienie stabilnego cisnienia wody podawanej do sieci.

Wielkosc przepompowni scieków w ul. Wschodniej i w ul. Sienkiewicza jest wystarczajaca i

zabezpiecza potrzeby rozbudowywanej sieci kanalizacji sanitarnej. Bezwzglednie, w chwili,
obecnej , nalezy opracowac i wykonac system awaryjnego zasilania przepompowni w

uLWschodniej - obecnie jest wyprowadzone zlacze do podlaczenia agregatu pradotwórczego.

Przewodniczacy Komisji- Henryk Nowak zapytal czy monitoring jest juz na wszystkich

stacjach?

Kierownik -Sylwester Izbicki odpowiedzial, ze nie ma zewnetrznego monitoringu.

Monitoringiem zabezpieczone zostaly wszystkie obiekty Stacji wraz ze zbiornikami wody

przed dostepem osób trzecich.

Wobec braku innych pytan Przewodniczacy Komisji- Henryk Nowak podsumowujac

wypowiedz Pana Kierownika stwierdzil, ze w minionym roku Komisja miala wyjazdowa

kontrole. Modernizacja na stacjach zostala sprawnie wykonana.

W zwiazku z powyzszym skladamy Panu kierownikowi podziekowania za sumIennIe

wykonana prace.

Ad.4.

W tym punkcie Przewodniczacy Komisji odczytal tresc korespondencji, jaka wplynela do

Komisji i do Rady Gminy z prosba o podjecie opinii.

1)w sprawie wniosku Instytutu Sadownictwa i Kwiaciarstwa

w Skierniewicach w sprawie wykupu przez Gmine Ksawerów dzialki m Ew. 1311/6

o pow. 1341 m2 oraz przekazania nieodplatnie na rzecz Gminy Ksawerów dzialki m ew.

484/2 o pow. 269m2 :

Stanowisko Komisii: przeprowadzic negocjacje w sprawie wykupu dzialki m ew. 1311/6

i przejac nieodplatnie przez Gmine dzialke m ew. 484/2 o pow. 269m2•

Wynik glosowania: 9 radnych glosowalo "za", glosów przeCIW

i wstrzymujacych nie bylo.
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2)w sprawie wniosku PGE Dystrybucja Lódz sp. z 0.0. z siedziba w Lodzi, ul. Tuwima 58 w

sprawie udostepnienia terenu pod budowe stacji transformatorowej czesci dzialki nr Ew.

2161/7, celem zasilania obiektów firmy AFLOFARM lADAMED.

Stanowisko Komisii: Komisja oddalila przedmiotowy wniosek.

Wynik glosowania: za oddaleniem wniosku glosowalo 9 radnych, glosów przeCIW

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

3)w sprawie pisma Pani Anety Wojtczak zam. 95-200 Pabianice, ul. Targowa 15 dot. zmiany

uwarunkowan i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ksawerów .

Stanowisko Komisii: Komisja oddalila przedmiotowy wniosek.

Wynik glosowania: 9 radnych glosowalo "za", glosów przeCIW

i wstrzymujacych nie bylo. ,
4)w sprawie wniosku Pana Henryka Kostki zam. Tuszyn, ul. Wyspianskiego 15, wykupu calej

dzialki nr ew. 298 i czesci dzialki nr ew. 299, polozonych w Woli Zaradzynskiej przy ul.

Ogrodników lub dzialki zamiennej.

Stanowisko Komisii - nie ma srodków w budzecie Gminy.

Wynik glosowania: 9 radnych glosowalo "za", glosów przeCIW

i wstrzymujacych nie bylo.

5)w sprawie wniosków Panstwa Jolanty i Zbigniewa Marszalów oraz Pana Franciszka

Góreckiego dot.

a) zmiany planu zagospodarowania przestrzennego w czesci dot. ul. Modrej,

b) wstrzymania wykonania i zawieszenia postepowania w sprawie podzialu dzialek nr

1067 i 1038 przy ul. Handlowej i Modrej w Ksawerowie.

Stanowisko Komisii: Komisja oddalila przedmiotowy wniosek.

Wynik glosowania: 9 radnych glosowalo "za", glosów przeCIW

i wstrzymujacych nie bylo.

Ad.5.

Wobec zrealizowania porzadku obrad, Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak 

o godz. 12.40. zamknal posiedzenie Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa

Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

INSPEKTOR~Iwona KulczynsM r-/

Posiedzeniu Komisji Gospodarki
Ochrony Srodowiska i Rolnictwa

przewodniczyl
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Zalaczniki:

1. Proponowany porzadek obrad.

2. Lista obecnosci czlonków Komisji.

3. Lista gosci .

5

•


